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 Styrelsemötesprotokoll 2022-01-17 

Närvarande: Ingrid Höglund,   Marit Erikes, Sören Svensson, Lotta Nygårds,  
                      Lotta Andersson, Lena Törnqvist, Cassandra Vikgren, Siv Back. 
                      Via zoom. 
                       
                      
                      
                      
§ 1 Mötets öppnande 
                     Ordförande öppnade mötet. 

§ 2 Val av justerare  
                      Sören Svensson valdes att justera protokollet. 

§ 3 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 

§ 4 Föregående protokoll 
                      Gicks igenom och lades till handlingarna. 
                      Ridhuset i Rättvik är stängt pga Covid, agilityträningen har därför endast haft en  
                      träning där. 
                      Lotta A har inhandlat presentkort till poängjakten. 

§ 5 A. Skrivelser inkommande 
                     Hållbarhetens år. Förbundsstyrelsen har beslutat att avsätta medel som föreningar  
                     kan söka. Vi diskuterar på nästa möte inom vilket område vi ska ansöka. 

                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser. 

§ 6 Rapporter 
 
A. Ekonomiska rapporter 
Kassören gick igenom bokslut 2021 och budget 2022. Styrelsen beslutade att 
fastställa bokslutet. 

B. Sektor 

 Agilitysektorn 
                     Ingen rapport. 
 
                     Tävlingssektorn 
                     Ingen rapport. 

 Hundutbildningssektorn 
                     Ingen rapport. 

                      Rasutvecklingssektorn – mental 
Ingen rapport. 
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Rasutvecklingssektorn- utställning 
Sista träffen för utställningsarrangörer den 30/1-22. Börjat med förberedelser för inoff 
utställning. Klart med sponsor, Essential foods, goodiebags till utställningen. 

Tjänstehund 
                      Ingen rapport. 

Draghundsektorn 
                      Sektorsansvarig Alva Wester vill att styrelsen hittar någon som vill ta över sektorn. 

Rallylydnadssektorn 
                     Torsdagsträningarna har börjat. 

Specialsöksektorn 
                      Ingen rapport. 

C. Övriga rapporter 

Plan och mark. 
Bosse Höglund meddelar att snöskyddet kommer att sättas upp till våren. 

                      Marit kontaktar elektriker angående värmen i stugan. 

Stuga/ kiosk. 
Ingen rapport. 

Aktivitetsgruppen 
                     Ingen rapport. 

Hemsidan 
                     Ingen rapport. 
                      
                     Distriktet 
                     Kallelse till årsmötet. Den 20 mars kl 15.00. Scandic Hotell Falun.  
                     Lokalklubbskonferens före. Ev hålls dessa möten digitalt. Anmälan senast 13 mars. 
                     Namn e-post samt ev specialkost. Mer info kommer. 

§ 7         Att göra listan 
                     Ett snöskydd behövs ovanför dörren till stugan. 

§ 8                Övrigt 
                     Förtjänstteckenansökan inskickat. 
                     Vi hade inget budgetmöte i januari, till nästa år ska vi ha det. 
                     Statistiken till förbundet gicks igenom, Ingrid skickar in. 
                     Vi gick igenom verksamhetsberättelse och verksamhetsplan, Ingrid skriver färdigt 
                     och skickar sedan till  styrelsen för granskning. 
                     Sektorsansvariga för drag och RUS-mental är vakanta. 
                     Pokaler till årets hundar. Inköp gör Lena T. 

                      
                      
                    Beslut för mötet: 
            
                    Bokslutet fastställdes. 
                    Årsmötet genomförs digitalt. 

   
 § 9                 Nästa möte den 7 februari kl 19.00  
                       med möjlighet att deltaga via zoom.   



 Sida  ( )3 3 
                    

                  Justeras 

                  Ingrid Höglund sekreterare 

                 Marit Erikes ordförande                                            Sören Svensson  ledamot
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